



## **PRESS RELEASE**

**ASKY ADDS NEW DESTINATION - LUANDA, ANGOLA effective August 02<sup>nd</sup>, 2023.**

Luanda – Angola will have seamless connection to ASKY’s vast network covering all of West, Central and South Africa markets with three direct weekly flights effective August 01<sup>st</sup>, 2023 following below schedule :

### **Lomé to Luanda**

Days	Origin	Destination
Mondays, Wednesdays and Fridays	Lomé (LFW)	Luanda (LAD)

### **Luanda to Lomé**

Days	Origin	Destination
Tuesdays, Thursdays and Saturdays	Luanda (LAD)	Lomé (LFW)

These flights will be operated using a Boeing 737-800 New Generation (NG) aircraft and are already available for sales. Please proceed with your booking and purchase of tickets from any ASKY City/Airport Ticketing Office (CTO/ATO), online via [www.flyasky.com](http://www.flyasky.com) , our mobile application or your usual travel agency.

### **About ASKY**

*ASKY, The Pan-African Airline, is a 100% privately owned airline created by regional banking institutions in Africa that includes The ECOWAS Bank for Investment and Development (EBID), The West African Development Bank (BOAD) and ECOBANK Group (ETI) in partnership with Ethiopian Airlines.*

*ASKY is a commercial company under private law and is managed by experienced African aviation professionals, with Ethiopian airlines as its strategic partner.*

*ASKY currently operates a fleet of thirteen aircraft: Nine (9) Boeing 737-800s and four (4) Boeing 737-700s, serving twenty-seven (26) cities in twenty-four (24) countries within Africa.*

*ASKY’s focus is to develop a strong intra-Africa network that foster regional development, tourism, economic growth and regional integration as a major economic catalyst within the continent with its long-term goal of a sustainable business focused on profitability.*

*For more information, contact [communication@flyasky.com](mailto:communication@flyasky.com), visit our website [www.flyasky.com](http://www.flyasky.com) or our LinkedIn; Twitter Facebook and Instagram pages, @ASKY*

*ASKY Management*



## COMMUNIQUE DE PRESSE

**ASKY ETEND SON RESEAU A LUANDA, ANGOLA, à partir du 01 aout 2023.**

La capitale Luanda, Angola, viendra ainsi s'ajouter au vaste réseau d'ASKY qui relie déjà l'Afrique de l'Ouest, l'Afrique Centrale et l'Afrique du Sud avec ses trois vols directs hebdomadaires à partir du 01<sup>er</sup> aout 2023 suivant le programme indicatif des vols ci-dessous :

### **Lomé à Luanda**

Days	Origin	Destination
Mondays, Wednesdays and Fridays	Lomé (LFW)	Luanda (LAD)

### **Luanda à Lomé**

Days	Origin	Destination
Tuesdays, Thursdays and Saturdays	Luanda (LAD)	Lomé (LFW)

Nous opérerons ces vols avec un appareil de nouvelle génération, le Boeing 737-800 et ces vols susmentionnés sont déjà disponibles à la vente. Vous pouvez d'ores et déjà faire vos réservations et achats dans les tous les points de vente habituels de ASKY, dans les pays desservis par ASKY, les agences à l'aéroport (CTO/ATO) mais aussi en ligne sur notre site [www.flyasky.com](http://www.flyasky.com), sur l'application mobile ou même dans votre agence de voyage.

### **A propos de ASKY:**

*ASKY, la Compagnie Aérienne Panafricaine, est une compagnie aérienne 100% privée créée par des institutions bancaires régionales en Afrique qui comprend la Banque d'Investissement et de Développement de la CEDEAO (EBID), la Banque Ouest-Africaine de Développement (BOAD) et le groupe ECOBANK (ETI) en partenariat avec Ethiopian Airlines.*

*ASKY est une Compagnie commerciale de droit privé et est gérée par des professionnels expérimentés de l'aviation africaine, avec Ethiopian Airlines comme partenaire stratégique.*

*ASKY exploite actuellement une flotte de treize (13 appareils : Neuf (09) Boeing 737-800 et quatre (04) Boeing 737-700, desservant vingt-sept (27) villes dans vingt-quatre (24) pays d'Afrique.*

*ASKY se concentre sur le développement d'un réseau intra-africain solide qui favorise le développement régional, le tourisme, la croissance économique et l'intégration régionale en tant que catalyseur économique majeur du continent avec son objectif à long terme d'une entreprise durable axée sur la rentabilité.*

*Pour plus d'informations, contactez [communication@flyasky.com](mailto:communication@flyasky.com) visitez notre site web [www.flyasky.com](http://www.flyasky.com) ou nos pages LinkedIn, Twitter, Facebook et Instagram, @AskY*

*La Direction ASKY  
The Pan African Airline*